



Procurement Services / Services d'approvisionnement  
Procurement Hub – Ottawa / Centre d'approvisionnement – bureau d'Ottawa  
200 Kent St. / 200, rue Kent  
Ottawa Ontario K1A 0E6

**June 5, 2024**

**Subject / Objet : REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION  
# 30004991**

**Addendum #3**

Further to the above-mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum #2 is hereby issued.

**Questions and Responses :**

Further to the above-mentioned Request for Proposal, please find below the following additional questions received to-date and DFO's responses.

Q6. The link provided in Section 5.1.1. Integrity Provisions – Declaration of Convicted Offences of Part 5 Certifications and Additional Information for the Integrity Regime website does not work. Please provide a link for the Integrity Declaration form.

R6. The Integrity Declaration form can be found here: <https://www.canada.ca/en/public-services-procurement/services/standards-oversight/supplier-integrity-compliance/forms.html> along with the list of names for integrity verification form. The webpage for the Office of Supplier Integrity and Compliance is: <https://www.canada.ca/en/public-services-procurement/services/standards-oversight/supplier-integrity-compliance.html> .

Q7. The link provided in Section 5.2.1. Integrity Provisions – Required Documentation of Part 5 Certifications and Additional Information for the Ineligibility and Suspension Policy does not work. Please provide a link to this policy.

R7. The Ineligibility and Suspension Policy is available here: <https://www.canada.ca/en/public-services-procurement/services/standards-oversight/supplier-integrity-compliance/policy-directives/ineligibility-suspension-policy.html> .

**All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.**



### **Addenda n° 3**

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 3 est émis.

#### **Questions et réponses :**

Concernant la demande de proposition susmentionnée, veuillez voir les questions additionnelles reçues à date et les réponses du MPO ci-dessous.

Q6. Le lien fournit à l'article 5.1.1. Dispositions relatives à l'intégrité - déclaration de condamnation pour le site du web pour le Bureau de l'intégrité et conformité des fournisseurs à une infraction ne fonctionne pas. Fournissez un lien pour le Formulaire de déclaration d'intégrité.

R6. Le Formulaire de déclaration d'intégrité est disponible ici : <https://www.canada.ca/fr/services-publics-provisionnement/services/normes-surveillance/integrite-conformite-fournisseurs/formulaires.html> avec le Formulaire pour la liste des noms aux fins de vérification de l'intégrité. Le page du web pour le Bureau de l'intégrité et conformité des fournisseurs est : <https://www.canada.ca/fr/services-publics-provisionnement/services/normes-surveillance/integrite-conformite-fournisseurs.html>

Q7. Le lien fournit à l'article 5.2.1. Dispositions relatives à l'intégrité – documentation exigée de la Partie 5 Attestations et renseignements supplémentaires pour la Politique d'inadmissibilité et de suspension ne fonctionne pas. Fournissez un lien pour cette politique.

R7. La Politique d'inadmissibilité et de suspension est disponible ici : <https://www.canada.ca/fr/services-publics-provisionnement/services/normes-surveillance/integrite-conformite-fournisseurs/politique-directives/politique-inadmissibilite-suspension.html> .

**Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.**